
 

 

Schriftelijke vragen inzake toekomstperspectief Sporthal Hoogerheyne  

Begin 2018 is de sporthal Hoogerheyne verzelfstandigd waarbij Stichting Sportbelangen Heino (SSH) 

het pand en de exploitatie heeft overgenomen. Er zijn destijds afspraken gemaakt dat de sporthal in 

de huidige vorm 10 jaar lang in stand gehouden wordt. Hierbij is ook de benodigde financiering 

verstrekt. Daarnaast is de afspraak gemaakt  in de opvolgende 10 jaar de SSH in samenspraak met de 

basisscholen, de sportverenigingen, de Sportraad Heino, Plaatselijk Belang en de gemeente een plan 

gaat ontwikkelen wat daarna de meest toekomstbestendige huisvestingsoplossing is voor het 

bewegingsonderwijs en de binnensport in Heino én dit plan ook uitvoeren. 

Vervolgens zijn er in de kadernota bijeenkomst in februari 2019 de volgende doelen en acties 

geformuleerd: 

 1. Uiterlijk 1-1-2023 is een scenariokeuze gemaakt. Renovatie of nieuwbouw op bestaande of andere 

locatie.  

2. Uiterlijk eind 2027 is renovatie of nieuwbouw Hoogerheyne, op bestaande of andere locatie, 

uitgevoerd.` 

3. De gemeente voert jaarlijks overleg met de SSH oa over wanneer het scenario onderzoek gaat 

starten 

 

Het CDA Raalte hecht veel waarde aan een gezonde leefstijl waarbij uiteraard een goede 

sportaccommodatie essentieel is. Wij vinden dat de gemeente hierin proactief moet opstellen om, 

SSH waar nodig, te ondersteunen.  

Daarom zijn we erg benieuwd naar de voortgang van de plannen. Het zou jammer zijn als we door te 

laat actie te ondernemen, wat ten kosten kan gaan van een zorgvuldig en een door de verenigingen 

gedragen plan.  

 

Vraag 1:  

Heeft de gemeente recent nog overleg gehad met SSH inzake de toekomst van de sporthal? 

Vraag 2: 

Hoe staat het met het onderzoek naar de scenariokeuze? 

Vraag 3: 

Is het college, net als CDA Raalte, van mening dat de gemeente in het verdere proces tot 

scenariokeuze de SSH hierin, waar nodig, dient te ondersteunen?   

 

Met vriendelijke groet 
Namens het CDA 
Jeroen Neimeijer 
 


